
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 42/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη αποδοχή αιτήματος πολιτών για την ανάθεση 
σε σώμα λογιστών εντολής για σύνταξη 
πραγματογνωμοσύνης. 

 
Σήμερα 10 Φεβρουαρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 6-2-2014 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, 
τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41μελών βρέθηκαν παρόντα 37 μέλη: 

Παρόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Α. Λαζαρίδης, 4)Ν.Τσιαμήτρος, 5)Β.Σταυροπούλου, 6)Ε.Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Τ.Χατζηαθανασίου, 9)Θ.Αγγελίνας,10)Λ.Πουλασουχίδης,11)Κ.Βοργιαζίδης, 2)Ν.Μωυσιάδης, 
13)Χ.Κούτρας, 14)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ.Γαϊτάνου, 16)Α.Καγκελίδης, 17)Μ.Παπαϊωάννου,18)Θ.Κορωνάς, 
19)Γ.Κάκαρης, 20)Β.Παπαδόπουλος, 21)Κ.Κουτσαντάς,22)Β.Λυκοστράτης,23)Α.Δέλλας,24)Α.Νεστορόπουλος, 
25)Α.Γκαμπέσης,26)Κ.Κοστογλίδου,27)Α.Βασιάδης, 28)Β.Γιαννουλάκης, 29)Χ. Τσιούντας, 30)Ε. Γουναράς, 
31)Γ.Σουμπέκας, 32)Κ. Παναγιωτίδης, 33)Δ. Γκέκα, 34)Α.Παπαδόπουλος, 35)Ι. Σοφρόνωφ, 36)Γ. Μελιόπουλος, 
37)Ι.Αγγέλογλου. 

                    Απόντες 
Δ.Δάσκαλος, Γ.Μιχαηλίδης, Λ.Τσαβδαρίδης, Σ.Κουμτσίδης 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                     Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης, Ν. Αγγέλου, Ι. Παπαδόπουλος, Ι. Λιάτσιου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Ασλάνογλου, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ.Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, 
Χ.Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ.Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου και Ι.Σοφρόνωφ. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 38/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β.Σταυροπούλου, Ι.Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 39/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 41/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Τ.Χατζηαθανασίου και 
αποχώρησε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 42/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Β.Λυκοστράτης, 
Π.Παυλίδης, Κ.Παναγιωτίδης, Α.Γκαμπέσης, Κ.Κοστογλίδου και προσήλθε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 43/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Ε.Αρχοντάκη, 
Κ.Κοστογλίδου, Β.Λυκοστράτης, Α.Βασιάδης, Π.Παυλίδης, Κ.Παναγιωτίδης, και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Νεστορόπουλος, 
Γ.Σουμπέκας, Θ.Θεοδωρίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 44/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Ι.Αγγέλογλου, Χ.Τσιούντας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 45/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Κ.Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Γ.Κάκαρης και προσήλθε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 46/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Τ.Χατζηαθανασίου και 
προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Κ.Παναγιωτίδης, Ε.Γουναράς, Ν.Τσιαμήτρος, Θ.Θεοδωρίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 47/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου και αποχώρησε η κ.Ε.Αρχοντάκη. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 48/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Γ.Κάκαρης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 50/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Α.Λαζαρίδης, Ε.Γουναράς και προσήλθαν οι κ.κ. 
Θ.Αγγελίνας, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Ε.Αρχοντάκη, Β.Γιαννουλάκης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 52/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, Κ.Παναγιωτίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 55/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Δέλλας, Α.Κακελίδης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Κ.Παναγιωτίδης, Α.Λαζαρίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 56/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Ν.Τσιαμήτρος. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 57/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Ν.Τσιαμήτρος 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 59/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Χ.Κούτρας. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 65/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Θ.Κορωνάς, Θ.Θεοδωρίδης. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 66/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Θ.Κορωνάς. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 68/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 70/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Ι.Σοφρόνωφ. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 71/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος. 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, εξέθεσε 
στο σώμα τα εξής: 

Με την με αρ. πρωτ. 5487/3-2-2014 αίτησή τους, ομάδα πολιτών ζητά να γίνει 
ενημέρωση του Δ.Σ. επί της Ε.Μ.Π. 116/7-5-2009 Πορισματικής Έκθεσης και της υπ’ αριθ. 
2099/3-6-2009 Απ. Καταλογισμού της Οικον. Επιθ. Υπολ. Κ.Μακεδονίας, καθώς και την 
ανάθεση σε σώμα λογιστών εντολής για σύνταξη πραγματογνωμοσύνης. 

Παρόντες στη συνεδρίαση του Δ.Σ., ανάμεσα στους πολίτες, είναι κι οι εκπρόσωποι της 
ομάδας πολιτών, κ.κ. Κ.Καραμελίδης και Ε.Βαλαβάνης, στους οποίους θα δώσουμε το λόγο 
ευθύς αμέσως. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Αγγέλογλου: Πρόεδρε, θέλω να πω κάτι διαδικαστικά.  
Το άρθρο 5 του κανονισμού λειτουργίας του Δ.Σ. είναι αντίστοιχο με το άρθρο 215 

του Ν.3463/2006. Δε λέει πουθενά ότι μπορεί να εισαχθεί ένα τέτοιο θέμα κι οποιαδήποτε 
απόφαση πάρετε, η Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μακεδονίας-Θράκης θα την ακυρώσει. 
Μπορεί να σας επιπλήξει, ακόμη κι αν το συζητήσετε. 

Πρόεδρος: Υπάρχει άρθρο του κανονισμού λειτουργίας, που λέει ότι αν υποβληθεί 
ερώτημα από 25 πολίτες, πρέπει να συζητείται στο Δ.Σ.  

Αγγέλογλου: Όταν υπάρχει  συγκεκριμένη πρόταση επ’ ωφελεία του Δήμου. 
Πρόεδρος: Η απόφαση για να συζητηθεί ή όχι ανήκει στο Δ.Σ. Γι’ αυτό το λόγο ήρθε 

το θέμα στο Δ.Σ.  
Η δική μου θέση είναι ότι αν υπάρχουν υπογραφές πολιτών να συζητείται, αλλά 

έκρινα καλό να ζητήσω γνωμοδότηση και του νομικού συμβούλου, την οποία όλοι έχετε στα 
χέρια σας. Παρ’ όλο που η θέση μου είναι ότι το θέμα εκπίπτει των αρμοδιοτήτων του Δήμου, 
οφείλουμε να ακούσουμε την άποψη των εκπροσώπων των δημοτών. 

Αγγέλογλου: Ο νομικός σύμβουλος λέει ότι με βάση το άρθρο 93 του Ν.3463/2006 το 
Δ.Σ. αποφασίζει για όλα τα θέματα εκτός των θεμάτων που είναι αρμοδιότητα της Δημάρχου 
και της Οικονομικής Επιτροπής. Εδώ έχουμε ένα θέμα που υποβλήθηκε από 40 πολίτες για 
να μιλούμε ακαδημαϊκά εδώ μέσα.  

Σήμερα έχουμε να συζητήσουμε 48 θέματα. Θα αρχίσετε πάλι την προσφιλή σας 
μέθοδο ομόφωνα- ομόφωνα- ομόφωνα; 

Κοστογλίδου: Διαδικαστικά Πρόεδρε. 
Αναφερθήκατε κι είπατε να δούμε αν θα πάει σε ψηφοφορία η συζήτηση του θέματος. 
Εδώ έχουμε να κάνουμε με θέμα της ημερήσιας διάταξης οπότε δεν τίθεται τέτοιο 

ζήτημα και συζητείται υποχρεωτικά, εκτός αν αναβληθεί ή αποσυρθεί το θέμα. 
Πρόεδρος: Θα συμφωνήσω απόλυτα μαζί σας κ.Κοστογλίδου. 
Κοστογλίδου: Εγώ όμως θα απέχω από τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί αυτού 

του θέματος. 
Πρόεδρος: Το θέμα θα συζητηθεί κανονικά κι ο λόγος δίνεται στους εκπροσώπους 

των πολιτών. 
Κ.Καραμελίδης(εκπρόσωπος πολιτών): Ονομάζομαι Κυριάκος Καραμελίδης κι είμαι 

ένας εκ των πολιτών που υπέγραψαν το υποβληθέν αίτημα.  
Κατόπιν σχετικού αιτήματος του πρώην Δημάρχου Απ.Παύλου Απ.Νεστορόπουλου, 

διενεργήθηκε για τα έτη 2003-2006 διαχειριστικός έλεγχος, για τον οποίο εκδόθηκε η ΕΜΠ. 
116/7-5-2009 πορισματική έκθεση. Το πόρισμα αυτό διαβιβάστηκε στην Εισαγγελία και 
κατόπιν της προδικαστικής διαδικασίας εκδόθηκε βούλευμα που αποδίδει κατηγορίες για 
υπεξαίρεση σε κακουργηματικό βαθμό στον πρώην Δήμαρχο Ελ.Βαλαβάνη και στον 
υπάλληλο Κ.Γιδιώτη. 

Με το αίτημά μας ζητούμε ο Δ.Βέροιας, ως φυσική συνέχεια του πρώην Δ. Απ. 
Παύλου, με απόφαση του Δ.Σ., να ορίσει οικονομικούς πραγματογνώμονες για να συνταχθεί 
σχετική πραγματογνωμοσύνη, η οποία θα δείξει αν οι πληρωμές που παρουσιάζονται στο 
συνημμένο 26 κατάλογο της Ε.Μ.Π. 116/7-5-2009 Πορισματικής Έκθεσης είναι πραγματικές 
ή όχι.  

Όλα αυτά γίνονται προκειμένου να ανιχνευθεί και να παρουσιαστεί η αλήθεια ενώπιον 
του Δικαστηρίου. Αν από την αλήθεια προκύψουν ενοχές, αυτές να αποδοθούν στους 
κατηγορουμένους. Αυτό ζητούμε μόνο. 



Ζητούμε τη θέση του Δ.Σ. σε αυτό το θέμα. 
Πρόεδρος: Πληροφοριακά, θα ήθελα να πω στους συναδέλφους, ότι το αίτημα στην 

αρχή υποβλήθηκε από τον κ.Βαλαβάνη και κατόπιν συζήτησης με το νομικό σύμβουλο είπα 
στον κ.Βαλαβάνη ότι το Δ.Σ. δεν έχει καμιά αρμοδιότητα να κάνει παρέμβαση επί αυτού του 
θέματος. 

Μαζεύτηκαν όμως οι ανάλογες υπογραφές κι ως όφειλα το έβαλα στα θέματα της 
ημερήσιας διάταξης.  

Ελ.Βαλαβάνης: Πρόεδρε, είναι αληθές αυτό που είπατε, ότι υπέβαλα αίτημα, 
προκειμένου να εκμαιεύσω την δημοκρατικής σας ευαισθησία και να εισάγετε το θέμα στο 
Δ.Σ. με δική σας πρωτοβουλία, μια που σας δίνει αυτή τη δυνατότητα ο κανονισμός 
λειτουργίας του Δ.Σ.  

Δυστυχώς όμως για εμένα κι έχω την εντύπωση και για το θεσμό, ζητήσατε 
γνωμοδότηση από το νομικό σας σύμβουλο (την οποία δε μου κοινοποιήσατε) για να σας 
απαντήσει ο νομικός σύμβουλος επί της ουσίας αν δικαιούται το Δ.Σ. να λάβει απόφαση ή 
όχι. Αυτό θα το απαντήσουμε στη συνέχεια. 

Κατόπιν της προφορικής άρνησής σας να συμπεριλάβετε το θέμα στην ημερήσια 
διάταξη, ζήτησα από μια μικρή μερίδα πολιτών, οι οποίοι σε κάθε περίπτωση είναι άνω των 
25 ατόμων που ορίζει ο κανονισμός λειτουργίας, να υποβάλουν το αίτημα.   

Στο άρθρο 5 του κανονισμού λειτουργίας, για να αποκαταστήσουμε την αλήθεια και 
για να μη συμπεριφέρονται κάποιοι δημοτικοί σύμβουλοι από θέση εμπάθειας, αλλά από 
θέση αλήθειας και διάθεσης για προσφορά, λέει ότι… 

Πρόεδρος: Είναι γνωστά αυτά… 
Ελ.Βαλαβάνης: Οφείλω να τα πω για να τα γνωρίσει κι ο κύριος που έκφρασε την 

ένστασή του … 
Πρόεδρος: Θα παρακαλούσα να μην κάνετε προσωπικές αναφορές… 
Ελ.Βαλαβάνης: Μα δεν κάνω προσωπικές αναφορές, δεν ανάφερα όνομα… 
Πρόεδρος: Ναι, αλλά «φωτογραφίζετε» άτομο… 
Ελ.Βαλαβάνης: Στο άρθρο 5, παρ. 6 λέει «Το Δ.Σ. συζητά… απόφαση που ελήφθη». 
Ορθώς η κ.Κοστογλίδου είπε ότι είναι θέμα της ημερήσιας διάταξης, άρα το τυπικό 

του θέματος τελειώνει. 
Ο κ.Καραμελίδης έκανε ένα σύντομο ιστορικό. 
Εγώ θέλω να δώσω κάποιες απαντήσεις επί του διαδικαστικού. Στα άρθρα 225,226 

του Ν.3852/2010, ορίζεται ο ελεγκτής νομιμότητας των αποφάσεων του Δ.Σ. Το Δ.Σ. 
Πρόεδρε δεν αποφασίζει με γνωμοδοτήσεις κι οι γνωμοδοτήσεις των νομικών συμβούλων δε 
διαμορφώνουν τη βούληση του Δ.Σ. Η νομιμότητα των αποφάσεων του Δ.Σ. ελέγχεται όπως 
ο Ν.3852/2010 ορίζει, από τον ελεγκτή νομιμότητας.  

Άρα εσείς, έχετε την υποχρέωση και μπορείτε να πάρετε απόφαση ή μη επί του 
αιτήματος των πολιτών. Δε σας υποχρεώνει κανείς με το πιστόλι στον κρόταφο να είστε 
θετικοί. Μπορεί να είστε κι αρνητικοί.  

Για να μπορέσουμε να βάλουμε τα πράγματα σε μια ισορροπία (γιατί προηγούμενα η 
Δήμαρχος αποκάλεσε το Δήμο και το Δ.Σ. «ναό της Δημοκρατίας»). Δυστυχώς όμως από μια 
περίοδο και μετά, η συμμετοχή κάποιων μέσα στα Δ.Σ., ελέγχονταν περισσότερο από τη 
διάθεση εμπάθειας και ρεβανσισμού παρά διάθεσης για προσφορά στον τόπο. 

Πρόεδρε, υπάρχει το σχετικό βούλευμα που παραπέμπει εμένα και τον κ.Γιδιώτη για 
κακουργηματικές πράξεις στο αδίκημα της υπεξαίρεσης. Είναι ένα βαρύ κι ατιμωτικό 
αδίκημα για έναν αιρετό. Είναι βαριά κι ατιμωτική μια τιμωρία για έναν αιρετό, έναν 
άνθρωπο, έναν οικογενειάρχη, αλλά παράλληλα και γι’ αυτούς που βρίσκονται δίπλα του, 
είτε με την ιδιότητα του φυσικού προσώπου, είτε με την ιδιότητα των αιρετών. Είναι βαρύ το 
κατηγορητήριο και για το θεσμό της Τοπικής Αυτοδιοίκησης.  

Θέλω να σας θυμίσω Δήμαρχε, ότι πρόσφατα ο Πρόεδρος της ΚΕΔΕ κ.Ασκούνης, σε 
συνέντευξη ή σε δελτίο τύπου που έκδωσε, εξεμάνη εναντίον του Γενικού Επιθεωρητή 
Δημόσιας Διοίκησης, του κ.Ρακιτζή, ο οποίος (ο κ.Ρακιτζής) αποδίδει συλλήβδην και με 
επιθετικό τρόπο, διαφθορά στους ανθρώπους της Τοπικής Αυτοδιοίκησης.  

Πρόεδρε, στο πόρισμα υπάρχει ένας κατάλογος, τον οποίο χρησιμοποίησαν οι 
οικονομικοί επιθεωρητές και βάσει αυτού του καταλόγου καταλόγισαν σε εμάς κι ο 



εισαγγελέας με το κατηγορητήριο μας απέδωσε την κατηγορία της υπεξαίρεσης. Αυτός ο 
κατάλογος συμπεριλαμβάνει όνομα, επίθετο, ημερομηνία και ποσό. 

Δυστυχώς, το τραγικό είναι ότι μεγάλο ποσοστό αυτών που περιγράφονται στον 
κατάλογο και με την ιδιότητά τους εισέπραξαν παράνομα αν θέλετε, ή έξω από τη νόμιμη 
διαδικασία της τήρησης του διπλογραφικού συστήματος τα χρήματα, ήταν δημότες του 
πρώην Δ.Απ.Παύλου, δηλαδή άνθρωποι της γειτονιάς μας. 

Επειδή ενδεχομένως αύριο-μεθαύριο ο Δήμος παραστεί ως πολιτική αγωγή στο 
Δικαστήριο, τι θα υποστηρίξει; Δεν πρέπει να έχει γνώση; Ζητούμε, επί αυτού του 
οικονομικού καταλόγου, ο Δήμος να ορίσει 2-3 οικονομικούς ελεγκτές, για να συσταθεί μια 
πραγματογνωμοσύνη. Άλλωστε, η πραγματογνωμοσύνη προβλέπεται από το άρθρο 309 του 
Κώδικα Πολιτικής Δικονομίας. 

Σας ρωτώ λοιπόν Πρόεδρε, τον Ιούνιο ο Δήμος θα είναι πολιτική αγωγή. Έχει το 
δικαίωμα και την υποχρέωση να προσκομίσει στοιχεία για να υποστηρίξει ή μη τη θέση του 
στο ακροατήριο.  

Πρόεδρε, υπάρχει το ρητορικό ερώτημα: Τι είναι υπεξαίρεση; Ο καθένας από εσάς 
γνωρίζει τι είναι υπεξαίρεση και με αυτό τον τρόπο θα αποδειχθεί με τον πλέον 
κατηγορηματικό τρόπο ότι χρήματα από τον πρώην Δ.Απ.Παύλου δεν υπεξαιρέθηκαν. 

Δε θέλω να μπω σε λεπτομέρειες και ανακοινώσεις. Το ίδιο το πόρισμα και θα μου 
επιτρέψετε να σας διαβάσω «Από τις επισκέψεις μας στο Δ.Απ.Παύλου, εκτός από τις 
ανωτέρω διαπιστώσεις, μας οδήγησαν στο συμπέρασμα ύπαρξης κακοδιαχείρισης κατά τη 
διάρκεια των ελεγχόμενων αετών, αποκομίσαμε τη βεβαιότητα ότι η διαχείριση του 
Δημοτικού Ταμία Κ.Γιδιώτη και επί νέας Δημαρχίας του κ.Νεστορόπουλου είναι άτακτη». 
Εγώ δε ζήτησα όμως Πρόεδρε διαχειριστικό έλεγχο, γιατί τα ίδια αποτελέσματα θα φαίνονταν 
με βάση το πόρισμα των οικονομικών επιθεωρητών. 

Τελειώνοντας Πρόεδρε να σας πω ότι είναι η τελευταία φορά που παίρνω το λόγο, 
γιατί από εδώ και πέρα  η αγωνία πολλών εξ υμών για να εκλεγούν σε νέα σχήματα και νέα 
ψηφοδέλτια θα είναι έντονη, οπότε δε θα έχουμε λόγο εμείς για να συζητήσουμε επί της 
ουσίας.  

Μετά την έκδοση του βουλεύματος, έκανα αίτημα προς το ΣΔΟΕ Κ.Μακεδονίας να 
ελέγξουν το πόθεν έσχες μου. Αναζητήστε στο χώρο της Τοπικής Αυτοδιοίκησης άλλους 
ανθρώπους που έχουν ζητήσει από μόνοι τους να ελεγχθεί το πόθεν έσχες τους. Άλλωστε 
υπάρχουν πολλές αναφορές του πρώην Δημάρχου Απ.Παύλου, κ.Νεστορόπουλου, στο Δ.Σ., 
όταν ετίθεντο η πρόκληση να απαντήσει στον όρο υπεξαίρεση, απαντούσε «εγώ δεν είπα για 
υπεξαίρεση, δεν είπα ποτέ για υπεξαίρεση, ούτε προεκλογικά ούτε τώρα, αλλά η 
Δικαιοσύνη».  

Με την απόφασή σας αυτή, βοηθήστε τη Δικαιοσύνη και την αλήθεια. Αν είναι 
κάποιος που έχει στοιχεία, ενδείξεις ότι εγώ υπεξαίρεσα χρήματα, ας έρθει μάρτυρας 
κατηγορίας στο ακροατήριο. Ας αφήσουν τις μεθόδους των κουκουλοφόρων. 

Πρόεδρε, μέσα σε αυτή την αίθουσα και από αυτό το βήμα, είχα κάνει μια ατυχή 
αναφορά στη συμπεριφορά και λειτουργία του Γενικού Επιθεωρητή Δημόσιας Διοίκησης. 
Κουκουλοφόρος, από τις 25/2, τα διαβίβασε στον κ.Ρακιτζή και διενεργήθηκε η σχετική ΕΔΕ 
προκειμένου να με αποπέμψουν από τη δουλειά μου. Μα ήδη είμαι εκτός εργασίας. Ήδη έχει 
επέλθει σε μένα και η οικονομική καταστροφή, πέραν της κοινωνικής και πολιτικής ομηρίας. 
Ζούσαμε με δυο μισθούς, το δικό μου και της συζύγου μου και με αυτούς φρόντιζα να 
συντηρώ την οικογένειά μου. 

Να σας πω ότι καθημερινά κουκουλοφόροι στέλνουν μηνυτήριες αναφορές στην 
Εισαγγελία Πρωτοδικών; Να σας πω ότι καθημερινά κουκουλοφόροι αναρτούν προτάσεις 
τους στα blogs; Αντέχεται αυτή η συμπεριφορά; 

Κλείνοντας Πρόεδρε, να πω ότι πρόσφατα η Ελληνική Πολιτεία εξαντλώντας τα όρια 
της δημοκρατικής συμπεριφοράς της, φυλάκισε έξι εκλεγμένους βουλευτές ενός κόμματος. 
Μακριά από εμένα η ιδεολογική σχέση του κόμματος αυτού με τη δική μου ιδεολογία και 
προσωπικότητα. Είναι φυλακή όμως γιατί χαιρετούν ναζιστικά, γιατί ενδεχομένως είχαν μια 
φωτογραφία του Χίτλερ στο σπίτι τους κλπ.  

Όλη αυτή η ιστορία όμως, η οποία εκτονώνεται εις βάρος μου σε ποινική υπόθεση στο 
Εφετείο Κακουργημάτων και σε δικαστική στο Ελεγκτικό Συνέδριο, στηρίζεται σε ένα νόμο 



το Ν.1462/1942, στο νόμο της κατοχικής κυβέρνησης Τσολάκογλου, του Πρωθυπουργού που 
με τη στρατιωτική του ιδιότητα παρέδωσε τον Ελληνικό Στρατό πριν τη λήξη του πολέμου κι 
ως Πρωθυπουργός ήταν ο δοσίλογος που τοποθετήθηκε από τη Χιτλερική θηριωδία, για να 
δείτε ποια είναι τα οξύμωρα… 

Πρόεδρος: κ.Βαλαβάνη θα σας παρακαλούσα να συντομεύετε… 
Ελ.Βαλαβάνης: Κλείνω Πρόεδρε… 
Πρόεδρος: Κάνετε μια πολιτική τοποθέτηση που δεν έχει κανένα νόημα επί της 

ουσίας. 
Ελ.Βαλαβάνης: Δεν έχει νόημα; 
Πρόεδρος: Όχι, δεν έχει. 
Ελ.Βαλαβάνης: Να διεκδικεί ο Δήμος… 
Πρόεδρος: Και τι να κάνουμε, να αλλάξουμε το νόμο του Τσολάκογλου; 
Ελ.Βαλαβάνης: Συγγνώμη, αυτοί είναι οι νόμοι; 
Πρόεδρος: Με αυτούς θα περπατήσουμε. 
Να τους αλλάξουμε, αλλά όσο υπάρχουν, οφείλουμε να τους τηρούμε. 
Ελ.Βαλαβάνης: Αυτό είναι το δημοκρατικό σας ιδεώδες; 
Πρόεδρος: Το δημοκρατικό μου ιδεώδες είναι αυτό κ.Βαλαβάνη. Σε μια ευνομούμενη 

πολιτεία οφείλω να τηρώ τους νόμους. Αυτό λέει το δημοκρατικό μου ιδεώδες και παλεύω να 
τους αλλάξω αν δεν μου αρέσουν. 

Ελ.Βαλαβάνης: Τότε γιατί δεν πειθαρχείτε σε όλα αυτά που ο νομοθέτης ορίζει με 
πράξεις νομοθετικού περιεχομένου και κόβουν το ηλεκτρικό ρεύμα των πολιτών κι 
εκπλειστηριάζουν τα σπίτια τους;  

Πρόεδρος: κ.Βαλαβάνη γι’ αυτό πήρατε το λόγο; Θέλετε να προσθέσετε τίποτε άλλο; 
Ελ.Βαλαβάνης: Κλείνω Πρόεδρε, παρά την επιθετική διάθεση που έχετε απέναντί 

μου. 
Πρόεδρος: Δεν είναι επιθετική διάθεση, αλλά παραβιάζετε την ευχέρεια που σας 

δώσαμε να αναπτύξετε τα επιχειρήματά σας. Έχετε κάνει κατάχρηση του χρόνου σας. 
Ελ.Βαλαβάνης: Γιατί αισθάνεστε ενοχές αν η κυβέρνηση… 
Πρόεδρος: Αισθάνομαι ενοχές γιατί βλέπω ότι οι συνάδελφοι δυσανασχετούν. Γι’ 

αυτό αισθάνομαι ενοχές. 
Ελ.Βαλαβάνης: Κατόπιν όλων των παραπάνω και παρά το γεγονός ότι δείξατε μια 

ελεγχόμενα επικριτική στάση απέναντί μου, ο σεβασμός εξακολουθεί να υπάρχει και στη 
φυσική σας ιδιότητα και στην ιδιότητά σας ως αιρετός.  

Κατόπιν όλων των παραπάνω, το Δ.Σ. πρέπει να αποφασίσει, γιατί πρέπει να 
αποφασίσει και δεν πρέπει να υπεκφύγει. Το αν θα αποφασίσει υπέρ ή κατά είναι μια άλλη 
υπόθεση. 

Δήμαρχος: Από τη μια πλευρά υπάρχει η διάθεση των περισσότερων από εμάς που 
βρισκόμαστε στην αίθουσα να συμβάλλουμε με θετικό τρόπο για να βοηθηθεί η υπόθεση, 
που ταλανίζει όχι μόνο τον πρώην Δήμαρχο, αλλά και τον ταμία και τις οικογένειες και την 
τοπική κοινωνία. Ταλανίζουν οι υποθέσεις αυτές πολλούς αιρετούς γενικότερα, που ανά πάσα 
στιγμή μπορεί να κατηγορηθούν και να μπλέξουν. Μάλιστα, επειδή αναφέρθηκε και το όνομα 
του κ.Ασκούνη, η ΚΕΔΕ για αυτό το σκοπό διοργάνωσε μια ημερίδα, η οποία κάλεσε και τον 
κ.Ρακιτζή, τον Πρόεδρο του Αρείου Πάγου κι όλους όσους ασκούν έλεγχο, προκειμένου να 
υπάρχει ενημέρωσή τους για τα ζητήματα που τρέχουν στους Δήμους, τις υπερβολές που 
γίνονται, τα προβλήματα των νόμων.  

Διαλεκτικά προσπαθήσαμε να τους κάνουμε να κατανοήσουν την καθημερινότητά 
μας. Από την άλλη πλευρά βέβαια, υπάρχουν κι οι δυνατότητες αυτού του οργάνου, που δεν 
παίρνει μόνο πολιτικές αποφάσεις, αλλά και σύννομες αποφάσεις, γι’ αυτό ακριβώς ζητήσατε 
κι εσείς τη γνωμοδότηση και την άποψη του νομικού συμβούλου.  

Ο διαχειριστικός έλεγχος διενεργήθηκε από μια δημόσια αρχή. Όπου μπορούμε κι 
όπου μας «παίρνει» παρεμβαίνουμε. Ως ΚΕΔΕ προσπαθήσουμε να παρέμβουμε και στο θέμα 
των πλειστηριασμών πρώτης κατοικίας, ζητώντας από την κυβέρνηση, όταν συζητούνταν το 
αντίστοιχο ζήτημα, να ισχύει και για τους Δήμους, να μην προχωρούν κι οι Δήμοι σε 
πλειστηριασμό πρώτης κατοικίας. Έφτασε το θέμα στη Βουλή, όπου εκεί αποδείχτηκε για μια 
ακόμη φορά πόσο εκτιμούν την αυτοδιοίκηση και τις προτάσεις που καταθέτει η 



αυτοδιοίκηση και πόσο τις προσέχουν. Για μια ακόμη φορά η άποψη της ΚΕΔΕ, παρότι ήταν 
ομόφωνη κι είχε περάσει μετά από πρόταση δική μου, δεν βρήκε ευήκοα ώτα. 

Έχω δει τον κατάλογο που λέει ο κ.Βαλαβάνης και ξέρω από πολλούς ότι έργα που 
αναφέρονται μέσα σε αυτόν έχουν γίνει, αλλά έγιναν εν πολλοίς εξωλογιστικά, όπως συχνά 
συνέβαινε στους «Καποδιστριακούς» Δήμους, στο όνομα της αποτελεσματικότητας, ελλείψει 
εξειδικευμένων στελεχών και ελλείψει νομικής υποστήριξης.  

Πρέπει λοιπόν να σταθούμε σε αυτά που ο νομικός σύμβουλος του Δήμου γράφει και 
πιο συγκεκριμένα «Θα ήθελα συνεπώς,… ο καταλογισμός». Τίθεται δηλαδή θέμα 
προσωπικών δεδομένων. 

Ένα άλλο θέμα που θέτει έχει σχέση με τη νομιμότητα της απόφασης που καλούμαστε 
να πάρουμε, όσον αφορά το σκέλος της δαπάνης. Λέει μεταξύ άλλων «Κατά τον προληπτικό 
έλεγχο… πραγματοποίησής της». Άρα προτείνει την έφεση ενώπιον του Ελεγκτικού 
Συνεδρίου για να αμφισβητηθεί. Καταλήγει λέγοντας «Στην περίπτωση που μου θέσατε… 
μπορεί να αμφισβητηθεί». 

Ελ.Βαλαβάνης: Είναι πέρα για πέρα άστοχη η συγκεκριμένη γνωμοδότηση. 
Πρόεδρος: Αφήστε τους συναδέλφους να κρίνουν τη γνωμοδότηση. Οι υπόλοιποι 

δημοτικοί σύμβουλοι δεν είναι «γλάστρες». 
Ελ.Βαλαβάνης: Εσείς αποκαλείτε «γλάστρες» τους συμβούλους… 
Πρόεδρος: Ζητώ συγγνώμη γι’ αυτό. 
Ελ.Βαλαβάνης: Στη διάθεσή σας να με εκθέσετε, μην εκθέτετε τους συναδέλφους σας. 
Πρόεδρος: Όχι κ.Βαλαβάνη, δεν έχω καμία διάθεση να σας εκθέσω. 
Ελ.Βαλαβάνης: Σας λέω Πρόεδρε, είναι πέρα για πέρα άστοχη η γνωμοδότηση. 
Πρόεδρος: Θα σας παρακαλέσω … 
Ελ.Βαλαβάνης: Να μην έχει θέμα με το Ελεγκτικό Συνέδριο. Μιλάμε για μια ποινική 

δίκη. 
Πρόεδρος: Θέλετε με το ζόρι να επιβάλλετε την άποψή σας; Αφήστε τη λογική να την 

εκφράσουν οι συνάδελφοι. 
Ελ.Βαλαβάνης: Είστε εκτός… 
Πρόεδρος: Εγώ είμαι εκτός λογικής… Ας αφήσουμε τους συναδέλφους να δούμε αν 

είναι λογικοί. 
Κορωνάς: Πρόεδρε δε γνώριζα το περιεχόμενο της γνωμοδότησης, τώρα μόλις τη 

διάβασα. Μας διαβεβαιώνει κανένας ότι αυτή η πραγματογνωμοσύνη, αν την αποφασίσει το 
Δ.Σ., δεν είναι πιθανό να βγάλει κάτι που θα είναι εις βάρος του κ.Βαλαβάνη; Αυτό θα είναι 
υπέρ του Δήμου. Μπορούμε να ξέρουμε αν η πραγματογνωμοσύνη τελικά θα αυξήσει ή θα 
μειώσει το ποσό; Αν μεγαλώσει το ποσό (λέω εγώ), μήπως είναι υπέρ των συμφερόντων του 
Δήμου και πρέπει να την διατάξουμε; 

Από τη γνωμοδότηση κάτι τέτοιο δε συνάγεται και λαμβάνει υπόψιν μόνο την 
αρνητική πλευρά του θέματος. 

Αγγέλογλου: Δε θα κουραστώ να σας το λέω Πρόεδρε, ότι οι πελατειακές σχέσεις κι 
οι δόλιες μεθοδεύσεις που προδικάζουν τα μελλοντικά εκλογικά αποτελέσματα, είναι ότι έχει 
καθαιμάξει κι από ότι φαίνεται καθαιμάζει και την πολιτική ζωή του τόπου. Έχει διαγνωστεί 
πλέον. Η παθογένεια της πολιτικής ζωής είναι αυτή ακριβώς. 

Ωστόσο, θεμελιώδης αρχή του δημοκρατικού μας πολιτεύματος είναι η ισονομία κι η 
ισότητα, όπως αναφέρεται στο 4ο άρθρο του Συντάγματος. Σε εσάς επαφίεται λοιπόν να 
διαφυλάξετε το κύρος του Δ.Σ., γιατί δεν είχε κλείσει ένας χρόνος, στην αρχή της θητείας 
σας, όταν είχε έρθει μια ακόμα ομάδα πολιτών να συζητήσει πρόταση για την αστική 
ανάπλαση αν θυμάμαι καλά, αλλά κι επί του προκατόχου σας, άλλη μια ομάδα πολιτών έφερε 
πρόταση για τα ξενικά ονόματα των καταστημάτων που δεν ξέρει ο τουρίστας αν βρίσκεται 
σε ελληνική πόλη ή στο Λίβερπουλ, ή στη Μασσαλία ή στις Βρυξέλλες. Μεμονωμένες 
φωτογραφίες και βίντεο το δείχνουν αυτό. Δεν τα φέρατε όμως προς συζήτηση κύριοι 
Πρόεδροι και δε μπορώ να καταλάβω από πού έχετε το πολιτικό θράσος να προβάλλετε τα 
δύο μέτρα και δύο σταθμά, λες και το Δ.Σ. είναι ένα παράνομο μαυραγορίτικο μπακάλικο.  

Πρόεδρος: κ.Αγγέλογλου σας ανακαλώ στην τάξη. Τι εννοείτε με τον όρο 
μαυραγορίτικο;  

Αγγέλογλου: Όταν μιλάμε για δύο μέτρα και δύο σταθμά… 



Πρόεδρος: θα πρέπει να ξέρετε κ.Αγγέλογλου… 
Αγγέλογλου: Σας παρακαλώ Πρόεδρε, όταν μιλάμε για δύο μέτρα και δύο σταθμά ο 

νους μας πάει στο μπακάλικο. 
Μαυροκεφαλίδης: Διαδικαστικά Πρόεδρε. Είναι ευθύνη όλων μας αλλά κυρίως δική 

σας να προστατεύσετε το κύρος του Δ.Σ. 
Πρόεδρος: Οι εξαλλοσύνες κ.Μαυροκεφαλίδη. 
Αγγέλογλου: Αυτό ακριβώς λέω. 
Πρόεδρος: Οι εξαλλοσύνες δε μπορούν να αποτραπούν και βέβαια πρέπει να θυμίσω 

στον κ.Αγγέλογλου ότι και τώρα, αν η Δήμαρχος ζητούσε την απόσυρση του θέματος, όφειλα 
να συμμορφωθώ και να το αποσύρω. Από τη στιγμή που δεν αποσύρεται, οφείλουμε να το 
συζητήσουμε. 

Το ίδιο έπραξα και για το προηγούμενο θέμα που επικαλείται ο κ.Αγγέλογλου, για να 
είναι μια απάντηση για το προηγούμενο θέμα, θα πάρετε το λόγο για να απαντήσετε. Το 
προηγούμενο θέμα το έφερα στο Δ.Σ. και το απέσυρε η Δήμαρχος. 

Αγγέλογλου: Αποσύρω τις εκφράσεις. 
Πρόεδρος: Είναι λυπηρό συνάδελφοι να ανοίγει πόλεμος στο Δ.Σ. για τα πιο απλά 

θέματα. Είναι λυπηρό να μη μπορεί να συναινέσει η αίθουσα και στις πιο απλές ιστορίες, 
προβλήματα και ζητήματα του Δήμου. 

Σταυροπούλου: Παρά τη γνωμοδότηση του νομικού, είμαι θετική στο αίτημα των 
πολιτών, γιατί πιστεύω ότι πρέπει να δοθεί η δυνατότητα αυτή, προκειμένου να διαπιστωθεί 
το αληθές του περιεχομένου των πληρωμών που υπάρχουν συνημμένες στο πόρισμα και 
πιστεύω ότι θα βοηθήσει και το Δήμο, ξεκαθαρίζοντας την κατάσταση. 

Σουμπέκας: Προσωπικά διακατέχομαι από μια ευαισθησία μεγάλη, γιατί στο θέμα του 
κ.Βαλαβάνη βάζω τον εαυτό μου. Ποτέ δε δημοσιοποίησα το πρόβλημα που αντιμετώπισα, 
να είμαι επί ένα μήνα στο Κακουργοδικείο για παράβαση καθήκοντος. Δε βρήκα ποτέ ηθική 
ανταπόκριση σε όλο εκείνο το χρονικό διάστημα, άσχετα αν στο τέλος κρίθηκα αθώος. 

Ο κ.Βαλαβάνης μπορεί να έχει δίκιο, αλλά δεν το βρίσκει. Αυτή τη στιγμή θα έπρεπε 
να πει ότι θέλω να συσταθεί μια επιτροπή, γιατί στο Μακροχώρι από το 2002 κυκλοφορούν 
ειδήσεις και η ερώτηση που τίθεται λαϊκά είναι «έκλεψες ή δεν έκλεψες τελικά;» 

Αν σας ρωτήσω έναν-έναν ξεχωριστά, είναι σίγουρο ότι θα πείτε «δεν ξέρω, θα 
αποφασίσει η Δικαιοσύνη».  

Εγώ θα συμφωνήσω και με την άποψη του νομικού συμβούλου ότι δεν πρέπει να το 
συζητήσουμε γιατί δεν υπάρχει νομικό έρεισμα. Πιθανόν να έχει δίκιο θεσμικά, αλλά ηθικά 
θα πρέπει να συζητηθεί το θέμα και θα πρέπει να αποφασίσουμε να οριστεί επιτροπή, η οποία 
θα βγάλει την ανάλογη πραγματογνωμοσύνη, έτσι ώστε να ξεκαθαρίσει το θέμα και από εκεί 
και πέρα ας αποφασίσει το Δικαστήριο, αν πράγματι αυτά τα στοιχεία είναι επιβαρυντικά. 
Από την άλλη πλευρά καλό θα ήταν να ξέρουμε κι εμείς αν τελικά ο πρώην Δήμαρχος έκανε 
κάτι το μεμπτό.  

Άρα, καταλήγοντας λέω ότι συμφωνώ να γίνει η επιτροπή αυτή (ας πληρώσουμε και 
1.000€, δε χάθηκε ο κόσμος), να βγει μια απόφαση που πιθανόν να μη φτάσει στο 
Δικαστήριο, αλλά θα ξέρουμε εμείς οι ίδιοι τι πραγματικά συνέβη. Μάλιστα, θα επιθυμούσα 
να γίνει ονομαστική ψηφοφορία. 

Νεστορόπουλος: Αναγκάζομαι για τρίτη φορά να πω κάποια πράγματα, αν και έφυγε 
ο κ.Βαλαβάνης. 

Όταν ανέλαβα ως Δήμαρχος του πρώην Δ.Απ.Παύλου, την 1-1-2007, διαπίστωσα 
ελλείμματα οικονομικά και ζητήσαμε, όλη η Δημοτική Παράταξη, διαχειριστικό έλεγχο στο 
Δήμο.  Από το διαχειριστικό έλεγχο που έγινε από τους Επιθεωρητές Δημόσιας Διοίκησης 
του Υπ.Οικονομικών, διαπιστώθηκε ότι λείπουν από τα Ταμεία του Δήμου 1.323.000€.  

Δόθηκαν καταθέσεις, στάλθηκαν στην Εισαγγελία, η Εισαγγελία το παρέπεμψε στον 
ανακριτή, ο ανακριτής διαβίβασε το πόρισμά του στην Εισαγγελία Εφετών και το Συμβούλιο 
Εφετών αποφάσισε να στηρίξει τη συγκεκριμένη κατηγορία. 

Εγώ, όπως και κανένας από εμάς, δεν είμαστε αρμόδιοι να κρίνουμε αν 
υπεξαιρέθηκαν χρήματα. Αυτά είναι αρμοδιότητα της ποινικής δικαιοσύνης. Ο κ.Βαλαβάνης 
είπε ότι με διακατείχε εμπάθεια και αίσθημα ρεβανσισμού. Για ποιο λόγο εμπάθεια; Μα δεν 
είχε κλείσει ισολογισμούς για τα έτη 2005 και 2006. Δεν υπήρχαν στοιχεία, δε μπορούσαν να 



βγάλουν στοιχεία οι ορκωτοί λογιστές. Ευτυχώς που ζητήσαμε αυτό τον έλεγχο, διότι σήμερα 
θα διαπόμπευαν κι εμάς. Ποιος θα μπορούσε να μας δικαιολογήσει σήμερα, αν είχε συμβεί 
κάτι τέτοιο; Είναι λυπηρό βέβαια το φαινόμενο αυτό, αλλά ο καθένας ας αναλάβει τις 
ευθύνες του.  

Δε θα υπεισέλθω σε συγκεκριμένα σημεία του πορίσματος, γιατί είναι θέμα του 
Δικαστηρίου. 

Πρόεδρος:  Κλείνοντας, θα ήθελα να τονίσω μια παράγραφο της γνωμοδότησης, η 
οποία αναφέρει ότι «κατά τη γνώμη μου… μπορεί να αμφισβητηθεί». Άρα, εγώ δε μπορώ, για 
τους λόγους που αναφέρονται στη γνωμοδότηση, να συμφωνήσω με τη σύσταση αυτής της 
επιτροπής. Έχει γίνει έλεγχος, εύχομαι να αθωωθεί ο πρώην Δήμαρχος, αλλά αυτός ο έλεγχος 
δε μπορεί να αναιρεθεί με μια επιτροπή που θα λειτουργήσει για ένα βραχύ χρονικό 
διάστημα. 

Αγγέλογλου: Ήρθε λοιπόν το θέμα με 44 υπογραφές. Αυτοί οι πολίτες, με το δίκαιο 
ενδεχομένως αίτημά τους για συζήτηση, είναι ένα ψηφοδέλτιο ολόκληρο. Θα το κρατήσω, 
για να δω αν θα βρεθεί κάποιος από αυτούς στα δικά σας ψηφοδέλτια, γιατί κι εσείς (θα 
χρησιμοποιήσω τη χαριτωμένη έκφραση της Δημάρχου) ως γυρολόγος, έχετε θεαθεί στα 
μπαράκια να στρατολογείτε επίδοξους πολιτικούς δημότες και δεν το αρνηθήκατε όταν σας 
ρώτησα. Είναι αναφαίρετο δικαίωμά σας. 

Ωστόσο, το πάθημα του κ.Βαλαβάνη θα άξιζε τον κόπο να συζητηθεί εκτενέστατα στο 
Δ.Σ., για έναν επιπρόσθετο λόγο. Για να σας γίνει μάθημα, γιατί κάθε μέρα φέρνετε αλλαγές 
στους προϋπολογισμούς σας και δε νομίζω ότι ο προϋπολογισμός που φέρατε ήταν 
ισολογισμένος. 

Σουμπέκας: Εγώ θα τονίσω για μια ακόμη φορά, παρά το ότι σέβομαι το νομικό 
σύμβουλο, ότι μπορούμε να βάλουμε μια επιτροπή για να μας πει απλά, όχι για το 
Δικαστήριο… 

Πρόεδρος: Επαναλαμβάνετε την πρότασή σας χωρίς να λέτε κάτι καινούριο. 
Δήμαρχος: Ο κ.Σουμπέκας πρότεινε να συσταθεί μια επιτροπή λογιστών. Το 

πρόβλημα είναι όμως πως θα δικαιολογηθεί αυτή η δαπάνη. 
Αν θα βγει βέβαια κάτι ουσιαστικό από αυτή την επιτροπή, κατά το νομικό σύμβουλο 

πρέπει να ασκηθεί έφεση. 
Δε θέλω να «κοροϊδεύουμε» κανένα εδώ μέσα. Μπορούμε να πάρουμε μια απόφαση, 

με την προϋπόθεση να είναι αποτελεσματική.  
Αγγέλογλου: Δικαιολόγηση ψήφου. Παράνομες προτάσεις δεν ψηφίζω, δηλώνω 

παρών κι επιθυμώ να γίνει ονομαστική ψηφοφορία. 
Τσιούντας: Θα ψηφίσω λευκό, γιατί θεωρώ ότι αυτή η επιτροπή που ζητείται από τους 

πολίτες, έπρεπε να ζητηθεί πιο μπροστά. 
Από τη στιγμή που επιλήφθηκε η Δικαιοσύνη, δε μπορούμε να κάνουμε κάτι που θα 

είναι νόμιμο αυτή τη στιγμή. 
Μαυροκεφαλίδης: Σε συνέχεια αυτού που είπε ο κ. Τσιούντας, θα ήθελα να πω: Πως 

μπορούμε να πάρουμε εμείς μια απόφαση η οποία θα κατισχύσει ή θα επηρεάσει τη συνέχεια 
της δικαστικής εξέλιξης; 

Πρόεδρος: Ψηφίζω κατά της πρότασης σύστασης επιτροπής, για τον ίδιο λόγο που 
αναφέρατε κι εσείς κ.Τσιούντα.  

Θεοδωρίδης: Επειδή το ίδιο θέμα συζητήθηκε και στο Δ.Σ. του πρώην Δ.Απ.Παύλου 
(ο κ.Βαλαβάνης είχε θέσει πάλι το θέμα αυτό) και πάλι είχε απορριφθεί, λαμβάνοντας υπόψιν 
και τη γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου αλλά κι επειδή πιστεύω ότι κι αυτό είναι 
«γράμμα στο Θεό» και δεν έχει κανένα νόημα αυτή η ιστορία, θα δώσω λευκή ψήφο. 

Πρόεδρος: κ.Αγγέλογλου και κ.Σουμπέκα, το αίτημά σας για ονομαστική ψηφοφορία 
γίνεται δεκτό. Ο γραμματέας θα εκφωνεί ένα - ένα τα ονόματα με βάση την εκλογή τους και θα 
ψηφίζετε ονομαστικώς υπέρ ή κατά του αιτήματος της ομάδας πολιτών. Παρακαλώ ν’ αρχίσει 
η ονομαστική ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια ο γραμματέας φώναζε τα ονόματα του συμβούλων και αυτοί δήλωναν την 
παρουσία τους και αν υπερψηφίζουν ή καταψηφίζουν το παραπάνω αίτημα πολιτών. Έτσι: 

Υπέρ του αιτήματος της ομάδας πολιτών ψήφισαν εννιά (9) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: 



Μ.Σουμελίδης, Β.Σταυροπούλου, Θ.Αγγελίνας, Λ.Πουλασουχίδης, Χ.Κούτρας, 
Χ.Γαϊτάνου, Α.Καγκελίδης, Μ.Παπαϊωάννου, Γ.Σουμπέκας. 

Λευκή ψήφο έδωσαν εννιά (9) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Θ.Θεοδωρίδης, 
Α.Λαζαρίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μωυσιάδης, Θ.Κορωνάς, Β.Παπαδόπουλος, Κ.Κουτσαντάς, 
Χ.Τσιούντας, Ε.Γουναράς. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν επτά (7) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Τ.Χατζηαθανασίου, 
Κ.Βοργιαζίδης, Ν.Μαυροκεφαλίδης, Α.Δέλλας, Α.Νεστορόπουλος, Δ.Γκέκα, 
Α.Παπαδόπουλος. 

Παρών δήλωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το με αρ. πρωτ. 5487/3-2-2014 υποβληθέν αίτημα ομάδας πολιτών. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 
96 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Τη μη αποδοχή αιτήματος ομάδας πολιτών για την ανάθεση σε ομάδα λογιστών 

εντολής για σύνταξη πραγματογνωμοσύνης, για τη διαπίστωση του αληθούς του περιεχομένου 
των πληρωμών που παρουσιάζονται στην υπ’ αριθ. Ε.Μ.Π. 116/7-5-2009 πορισματική έκθεση 
και την υπ’ αριθ. 2099/3-6-2009 Απόφαση καταλογισμού της Oικονομική Επιθεώρησης Υπολ. 
Κ.Μακεδονίας. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  42 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου  Ι. Λιάτσιου  
Ε. Αρχοντάκη  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16-04-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Α. Βασιάδης 
Ι. Σοφρόνωφ 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 
 


